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Protokół Nr BRM.0012.3.4.2022 

posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 26 kwietnia 2022 roku 
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Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności w załączeniu. 

Komisji przewodniczyła Przewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 
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W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Burmistrz Olecka - Karol Sobczak, 

➢ Zastępca Burmistrza - Sylwia Wieloch, 

➢ Członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady 

Miejskiej w Olecku, 

➢ Sekretarz Gminy - Sławomir Hatalski, 

➢ Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

➢ Podinspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu - Marta Szmyt, 

➢ Inspektor w Wydziale Edukacji – Urszula Zabłocka, 

➢ Dyrektor Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate”– Radosław 

Skrodzki, 

➢ Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Michał 

Ptaszyński, 

➢ Komendant Powiatowej Straży Pożarnej w Olecku - Sławomir Litwinko, 

➢ Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Olecku - Jarosław Werla, 

➢ Pracownik Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Olecku – Małgorzata 

Dąbek, 

➢ Pracownik Centrum Informacji Turystycznej w Olecku – Marta Kosakowska, 

➢ Wiceprezes Oleckiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego - Maciej 

Kosiński, 

➢ Architekt – Joanna Katarzyna Śmiarowska, 

➢ Przedstawiciel lokalnej prasy - Zbigniew Malinowski. 

Przewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

przywitała przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Przygotowanie do sezonu letniego. 

2. Analiza projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej należących do zakresu 

działania komisji. 

4. Sprawy wniesione.  

5. Wnioski komisji. 
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Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

Do punktu 1 – Przygotowanie do sezonu letniego 

Przewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

powitała przybyłych gości i poprosiła o przedstawienie informacji. 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate" – Radosław Skrodzki 

przedstawił informacje – w załączeniu do protokołu. 

Radny – Wojciech Rejterada 

zapytał czy w związku z wymianą  zespołów z Ełckim Centrum Kultury będzie skutkować 

obniżeniem kosztów. 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate" – Radosław Skrodzki 

odpowiedział, że koszt będzie taki sam. 

Radny – Wojciech Rejterada 

zapytał czy zaplanowany budżet wystarczy na organizacje wszystkich wydarzeń. 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate" – Radosław Skrodzki 

odpowiedział, że oprócz zaplanowanych środków w budżecie pisane są projekty na 

pozyskanie środków zewnętrznych. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

dodała, iż w tym roku nie ma ograniczeń związanych z pandemią w związku z czym główne 

koncerty będą odbywać się na placu w centrum miasta. Dyrektor ROK stara się pozyskać 

firmy, które będą sprzedawały towary podczas koncertów, jednocześnie wnosząc wkład 

finansowy do budżetu. 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała czy mieszkańcy mogą korzystać ze studnia nagrań, które znajduję się w ośrodku 

kultury. 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate" – Radosław Skrodzki 

odpowiedział, że tak. 

Wiceprezes Oleckiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego - Maciej Kosiński 
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poinformował, iż na obecną chwilę tylko 4 osoby zgłosiły chęć pracy jako ratownik wodny. 

Aby prawidłowo zabezpieczyć funkcjonowanie dwóch kąpielisk, tj. „Skocznia” i „Szyjka” 

potrzeba 10 ratowników. 

Radny – Ferdynand Grodzicki 

zapytał z czego wynika brak chętnych do pracy jako ratownicy w okresie letnim. 

Wiceprezes Oleckiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego - Maciej Kosiński 

odpowiedział, iż są to najczęściej młodzi ludzie niezwiązani z Oleckiem, którzy szukają 

lepszych ofert. 

Radny – Ferdynand Grodzicki 

zapytał o wysokość wynagrodzenia ratownika. 

Wiceprezes Oleckiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego - Maciej Kosiński 

odpowiedział, że płaca wynosi ok 3 tys. zł netto. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

dodała, iż należy pamiętać, iż praca ratownika jest pracą sezonową. 

Radny – Bogusław Marek Borawski 

uważa, iż należy zapewnić wyższe wynagrodzenie dla ratowników co będzie wpływać na 

większą ilość osób chętnych do pracy. 

Radny – Wojciech Rejterada 

dodał, iż ratownicy zatrudniani są przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji. 

Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Michał Ptaszyński 

należy zwrócić uwagę, iż ratownicy po kursach wyjeżdżają z Olecka i nie koniecznie chcą 

wracać na sezon letni, stąd też wynikają braki kadrowe. Dodał, iż każde okoliczne miasto w 

tym momencie nie ma pewności czy zbierze pełna obsadę ratowników na sezon letni. 

Radny – Ferdynand Grodzicki 

zapytał kto ponosi koszt kursu ratownika. 

Wiceprezes Oleckiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego - Maciej Kosiński 

odpowiedział, że osoby szkolone. W zeszłym roku gmina opłaciła kwalifikowany Kurs 

Pierwszej Pomocy osobom, które miały przyjść do pracy. 

Komendant Powiatowej Straży Pożarnej w Olecku - Sławomir Litwinko 
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poinformował, iż komenda obsługuje cały Powiat Olecki. W zawodowej służbie jest 34 

strażaków podzielonych na 3 zmiany służbowe. W całym powicie funkcjonuje 15 jednostek 

Ochotniczej Straży Pożarnej,  w których służbę pełni 433 strażaków ochotników. Komenda 

jest przygotowana do sezonu letniego tak jak i do każdego innego sezonu. Zdarzenia 

klasyfikowane są na dwie grupy: pożary oraz inne zdarzenia np. wypadki komunikacyjne, 

połamane drzewa. PSP dysponuje odpowiednią flotą pojazdów ratowniczych. Na terenie 

całego powiatu do dyspozycji jest 18 zestawów medycznych, 12 zestawów narzędzi 

hydraulicznych, 16 szt. pomp do wody zanieczyszczonej i czystej, 41 pilarek do drewna, 14 pił 

do betonu i stali, łodzie, 7 szt. sani wodnych. W maju organizowane będą spotkania z dziećmi 

i młodzieżą dotyczące działań przeciwpożarowych. Planowane jest również w tym roku 

pozyskanie samochodu ciężkiego ratowniczo-gaśniczego. 

Radny – Wojciech Rejterada 

zapytał czy trudno zostać strażakiem oraz czy są osoby chętne do służby. 

Komendant Powiatowej Straży Pożarnej w Olecku - Sławomir Litwinko 

odpowiedział, że istnieją różne drogi aby zostać strażakiem. Można pójść do szkół 

pożarniczych i studiować pożarnictwo bądź przyjąć się do straży i zacząć karierę od stażysty, 

szeregowego strażaka. Strażak powinien mieć predyspozycje fizyczne i psychiczne. Na 

przestrzeni lat koncepcja zatrudniania się zmieniła. Kiedyś przyjmowało się 

najsprawniejszego fizycznie kandydata który później był kierowany na kursy i szkolenia. 

Natomiast teraz przyjmuje się również sprawnych ludzi jednak posiadających już pewne 

uprawnienia co generuje oszczędności. W obecnym roku będą ogłaszane wolne wakaty w 

związku z odejściem na emeryturę. 

Członek komisji – Alicja Stefanowska 

powiedziała, że OSP Plewki ma zostać uhonorowana sztandarem. Zachęciła do wpłacania 

datków na jego zakup. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Olecku - Jarosław Werla 

poinformował, iż działania w ramach corocznej akcji „Bezpieczne Wakacje” związane z 

zabezpieczeniem porządku w trakcie sezonu turystycznego będą ukierunkowane na 

prowadzenie działań rozpoznawczych i działaniach w zakresie bezpieczeństwa i porządku na 

drogach oraz działań w zakresie bezpieczeństwa na wodach i terenach przywodnych. 
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Radny – Jarosław Bagieński 

zapytał czy są patrole piesze oraz czy będzie przeprowadzona akcja trzeźwość. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Olecku - Jarosław Werla 

odpowiedział, że patrole piesze zwiększają poczucie bezpieczeństwa wśród mieszkańców i w 

miarę możliwości takie patrole będą pełnione. Akcja trzeźwość jest prowadzona na bieżąco. 

Planuje się prowadzanie działań np. przy dużych zakładach pracy oraz w miejscach o 

zwiększonym natężeniu ruchu. 

Radny – Bogusław Marek Borawski 

zapytał czy prowadzona jest akcja profilaktyczna z uczniami dotycząca złego parkowania, tak 

jak było to robione kilka lat temu oraz czy ustalone są służby ponadnormatywne. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Olecku - Jarosław Werla 

odpowiedział, że w obecnym roku nie ma zaplanowanych służb ponadnormatywnych. 

Przewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

podziękowała za częste patrole na cmentarzu ewangelickim co zwiększyło bezpieczeństwo w 

tym rejonie. Zwróciła uwagę i poprosiła o częstsze patrole w rejonie targowicy i drewnianych 

mostach wzdłuż rzeki Lega, gdyż w tych miejscach młodzież spożywa alkohol. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Olecku - Jarosław Werla 

odpowiedział, że będą starać się zabezpieczyć wszystkie miejsca gdzie spotyka się młodzież. 

Radna – Anna Kaczor 

zwróciła uwagę, iż w wokół jeziora rozpalane są ogniska w niedozwolonych miejscach. 

Zapytała czy w związku z tym zaplanowane są patrole rowerowe. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Olecku - Jarosław Werla 

odpowiedział, że tak. 

Członek komisji – Alicja Stefanowska 

zwróciła uwagę na złe parkowanie na ul. Nocznickiego. Niejednokrotnie bramy wjazdowe są 

zastawiane, nie ma możliwości wyjazdu z własnej posesji. 

Członek komisji – Wojciech Leonarczyk 

zwrócił uwagę na zaparkowany od długiego czasu samochód reklamowy na ul. Aleja 

Zwycięstwa. 
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Radny – Wojciech Rejterada 

mieszkańcy Placu Wolności proszą o zwiększenie patroli w tym rejonie, gdyż urządzane są 

wieczorami tzw. wyścigi uliczne. 

Pracownik Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Olecku – Małgorzata Dąbek 

przedstawiła informacje – w załączeniu do protokołu. 

Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Michał Ptaszyński 

przedstawił informacje – w załączeniu do protokołu. 

Radny – Jarosław Bagieński 

zapytał czy nie brakuje bazy noclegowej dla grup sportowych, które przyjeżdżają do Olecka. 

Może warto zastanowić się nad dostosowaniem dawnego hotelu Maraton. Zwrócił uwagę, iż 

działka znajdująca się naprzeciwko hali staje się powoli lasem. Zapytał czy miasto ma jakiś 

wpływ na to co się na niej dzieje. 

Członek komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał czy planowane są działania skierowane do dzieci i młodzieży ukraińskiej 

przebywającej na terenie naszej gminy w okresie wakacyjnym. 

Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Michał Ptaszyński 

odpowiedział, że odczuwana jest potrzeba dodatkowych miejsc noclegowych jednak od kilku 

sezonów są tak zaplanowane przyjazdy grup sportowych, aby tych miejsc nie brakowało. 

Dodał, iż oleckie kluby i stowarzyszenia zadeklarowały chęć przyjęcia na treningi dzieci z 

Ukrainy. 

Radny – Wojciech Rejterada 

zapytał o możliwość pozyskania środków zewnętrznych na zapewnienie kilku miejsc na 

półkoloniach dla dzieci z Ukrainy. 

Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Michał Ptaszyński 

odpowiedział, że w tej chwili ośrodek jest na etapie przygotowywania budżetu półkolonii. 

Dodał, że jest zawsze pole do dyskusji i rozmowy aby taką inicjatywę podjąć. 

Radny – Ferdynand Grodzicki 

na wniosek mieszkańców zapytał o możliwość zorganizowania transportu wodnego 

pomiędzy plażami gminnymi. 
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Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Michał Ptaszyński 

odpowiedział, że w chwili obecnej ośrodek nie posiada sprzętu aby obsłużyć taką usługę. 

Mieszkańcy mają możliwość wypożyczenia sprzętu wodnego, którym mogą się przemieszczać 

po jeziorze. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

dodała, iż nie słyszała o programach z których można byłoby skorzystać aby transport wodny 

uruchomić. Koncepcja modernizacji budynku hotelu Maraton nie jest dostosowana do 

wymagań dotyczących dostępności więc należy ją poprawić, a bez wsparcia finansowego z 

zewnątrz gminy nie będzie stać na sfinansowanie tego zadania w 100%. 

Dodała, że będzie możliwość pozyskania środków przez organizację pozarządowe na 

finansowanie półkolonii dla dzieci z Ukrainy. 

Członek komisji – Jakub Dziubiński 

dodał, że kalendarz wydarzeń kulturalnych i sportowych jest bardzo bogaty. 

Przewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

poprosiła o przegląd oznakowań na kąpieliskach. 

Pracownik Centrum Informacji Turystycznej w Olecku – Marta Kosakowska 

przedstawiła informacje – w załączeniu do protokołu. 

Radny – Bogusław Marek Borawski 

zapytał na czym polega proces certyfikacji przeprowadzany przez Polską Organizację 

Turystyczną. 

Pracownik Centrum Informacji Turystycznej w Olecku – Marta Kosakowska 

odpowiedziała, iż w tym roku certyfikacja będzie przeprowadzana poprzez aplikację. Należy 

w niej odpowiedzieć na szereg pytań, uzupełnić wyznaczniki. Punktowane są np. znaki, które 

kierują do CIT, tablice multimedialne, publikacje jakie znajdują się w danym miejscu, 

dostępność dla osób niepełnosprawnych. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

przedstawiła informację dotyczącą zadań publicznych zleconych przez burmistrza 

organizacjom pozarządowym – w załączeniu do protokołu. 

Dodała, że aktualizowana jest baza noclegowa na terenie gminy, zostanie przygotowany film 

edukacyjny nt. bezpieczeństwa podczas wakacji, który zostanie wyświetlony w szkołach. W 



9 
 

centrum miasta zostanie wystawiony kalendarz plenerowy z informacją o planowanych 

wydarzeniach. Na zasadzie barterowej zostaną wymienione wszystkie tablice reklamowe na 

wjeździe do miasta, zostały również zakupione leżaki z logo Cittaslow i gadżety promujące 

gminę. 

Radny – Wojciech Rejterada 

podziękował gościom za przedstawione informację. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Analiza projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Olecko na lata 2022-2025 

Pełnomocnik ds. przeciwdziałania uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

b) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego - Dobki 1 

Kierownik Wydziału PGN  – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż w ubiegłym roku wpłynęło pismo do urzędu od mieszkańców Dobek z 

prośbą o zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego na terenie ich sołectwa. 

Zmiana dotyczyć miała przekwalifikowania domu turystycznego na zabudowę jednorodzinną. 

Zapytała czy przedstawiony projekt będzie regulował prośbę mieszkańców. 

Kierownik Wydziału PGN  – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że zmiana dotyczy funkcji turystycznej położonej poza  zwartą zabudową wsi. 

Plan dotyczący wsi Dobki był aktualizowany i uchwalany 2 lata temu. W obecnej chwili nie 

planowana jest żadna zmiana. Zmiana przedstawiona w projekcie uchwały podyktowana jest 
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koniecznością dostosowania istniejących podziałów nieruchomości do funkcji terenu gdyż 

pojawiły się problemy z realizacją zabudowy na tych terenach. 

Radna – Anna Kaczor 

zapytała na czym polega zmiana w przedstawionym projekcie. 

Kierownik Wydziału PGN  – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że podział nieruchomości jest wykonany niezgodnie z planem i w granicach 

działek, wydzielonych jako działki pod zabudowę letniskową, znajdują się części drogi. Droga 

też jest prywatna, na tym terenie nie ma żadnych zadań własnych gminy. Część z działek 

została sprzedana, pozostałe działki stanowiące własność jednej osoby fizycznej, która 

wystąpiła o zmianę planu. Natomiast pozostałe działki, które posiadają przeznaczenie na 

usługi turystyczno-letniskowe i drogę, należy sprostować i dopasować ustalenia planu do 

wykonanych podziałów nieruchomości. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

c) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Śródmieście - Centrum 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Architekt – Joanna Śmiarowska 

omówiła uwagi nieuwzględnione przez burmistrza stanowiące załącznik nr 2 do projektu 

uchwały. 

Radny – Józef Krajewski 

poprosił o wyjaśnienie pojęcia „woonerf”. 

Architekt – Joanna Katarzyna Śmiarowska 

odpowiedziała, że jest to ulica o jednoprawnym ruchu pieszym, rowerowym i 

samochodowym. Przestrzeń bez krawężników, dominującym zagospodarowaniem jest 

przeznaczenie dla swobodnego poruszania się pieszych i rowerzystów. Po takiej strefie 

można poruszać się samochodem jednak z ograniczoną prędkością. Przy takiej ulicy jest dużo 

ławek, stojaków na rowery oraz drzew i trawników. Woonerf jest przestrzenią publiczną, 

która łączy funkcje ulicy, deptaka, parkingu oraz miejsca spotkań mieszkańców. 
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Radny – Bogusław Marek Borawski 

powiedział, iż nie zgadza się aby część parku przeznaczyć na parking publiczny. Uważa, iż 

najlepszym rozwiązaniem byłoby utworzenie strefy płatnego parkowania wokół Placu 

Wolności. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że podjęcie tego planu nie jest jednoznaczne z tym, iż ten parking tam 

powstanie ponieważ radni muszą wyrazić zgodę na założenie zadania inwestycyjnego w 

budżecie gminy. Plan daje alternatywę do podjęcia takich działań w przyszłości 

Członek komisji – Wojciech Leonarczyk 

uważa, że jeżeli zostanie wpisana możliwość przeznaczenia tego terenu pod budowę 

parkingu to ten parking powstanie. 

Radna – Anna Kaczor 

powiedziała, że brała udział w konsultacjach i spacerze przestrzennym i pamięta, że nie było 

euforii zwłaszcza wśród rodziców, na wieść o możliwości przeniesienia placu zabaw w inne 

miejsce. 

Radny – Józef Krajewski 

powiedział, że potrzeba rozbudowy parkingów jest konieczna jednak nie kosztem zieleni 

miejskiej. 

Członek komisji – Wojciech Leonarczyk 

powiedział, że w związku z prowadzoną inwestycją przy AGT są głębokie wykopy. Należy 

zwrócić uwagę, aby nie opadły wody gruntowe i nie doszło do uszkodzenia dębów 

szypułkowych rosnących przy ul. Partyzantów. 

Przewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

powiedziała, że brak parkingów jest ogromnym problemem. Uważa, że jednym z rozwiązań 

jest budowa parkingów piętrowych. 

Komisja podjęła dyskusję. 

Członek komisji – Wojciech Leonarczyk 

powiedział, że może warto byłoby zlikwidować kotłownię na ul. Zyndrama i w tym miejscu 

wybudować parking. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że teren kotłowni nie jest własnością gminy. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

poinformowała, iż w dniu dzisiejszym wpłynął wniosek osoby fizycznej o dokonanie zmiany w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Zmiana polegać miałaby z 

przeznaczenia terenu z obecnie obwiązującej, czyli usługowej na nieruchomość mieszkaniową. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

d) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

e) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2035 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Do punktu 3 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej 

należących do zakresu działania komisji 

Przewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 2022-2025. 

Opinia Komisji: 

Komisja (5 obecnych członkach) przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Gminnego Programu 
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Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Olecko na lata 2022-2025. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Sprawy wniesione 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 5 – Wnioski komisji 

Członek komisji – Wojciech Leonarczyk 

zaproponował, aby komisja przegłosowała rekomendację do Komisji Planowania (…) aby 

przyjąć uwagę mieszkańców dotyczącą zablokowania budowy miejsc parkingowych i 

parkowania na terenie zielonym w mpzp centrum (Plac Wolności - plac zabaw). 

Przewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

poddała wniosek radnego pod głosowanie. 

Komisja, przy 3 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się, rekomenduje 

przekazanie wniosku do Komisji Planowania (…) aby przyjąć uwagę mieszkańców 

dotyczącą zablokowania budowy miejsc parkingowych i parkowania na terenie zielonym w 

mpzp centrum (Plac Wolności - plac zabaw). 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodnicząca komisji 

/-/ Janina Anuszkiewicz 

Protokołowała 

/-/ Sylwia Barszczewska 
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